
Hej! 
Vi skulle också vilja anordna ett fysiskt möte med invallningsföretagen, men detta har hittills varit 
omöjligt. 
  
Kommunen och Länsstyrelsen önskar ändå att kunna inlämna ansökan till Mark- och miljödomstolen 
före sommaren, liksom begäran till MSB om medel till uppbyggnad av vallarna. 
Orsaken till detta har vi förklarat i tidigare informationsbrev. 
  
Då vi ser ett stort behov av information och att det finns många frågeställningar kring detta avser vi 
kalla till ett fysiskt möte så fort möjlighet ges. 
Vi ser ingen nackdel för er att söka omprövning innan informationsmötet. Det kommer ändå att ta en 
tid innan handläggning av ärendet kommer igång. 
  
Vi har för avsikt att inom kort skicka ut huvuddragen i ansökan till Mark- och miljödomstolen till er. 
Samtidigt är vi igång med att via läkt markera den tänkta krönhöjden på vallarna. 
  
Som vi skrivit tidigare behöver vi en påskrift av sökande från vardera invallningsföretag. 
  
/Christer och Tore 
  
 


